



January 5, 2017

**Project #: IP-11369 - A (Building 2E Electrical New Work 2 Floor Fit-up Project)**

Addendum #6

The following changes and additions in the tender documents are effective immediately. The Addendum will form part of the contract documents.

Q1.) Where are the electrical specifications for the 2E Project?

A1.) The Electrical Specifications are on the diskette provided to bidders during the mandatory site visit.

Q2.) Where is the Electrical Panel Schedule for this project?

A2.) An Electrical Panel Schedule is not provided in the tender package for this project.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SUBJECT ITT REMAIN UNCHANGED AND IN EFFECT

If there are any further questions or concerns, please contact Anne Nino at [anne.nino@canada.ca](mailto:anne.nino@canada.ca)

---

Le 5 janvier 2017

**N° de projet : IP-11369 - A (nouveaux travaux électriques, Projet d'aménagement sur deux étages de l'immeuble 2E)**

Addenda 6

Les modifications et ajouts ci-après aux documents d'appel d'offres entrent en vigueur immédiatement. Le présent addenda fera partie des documents contractuels.

Q1.) Où sont les spécifications électriques pour le projet 2E?

R1.) Les spécifications électriques figurent sur la disquette fournie aux soumissionnaires lors de la visite obligatoire.

Q2.) Où se trouve un tableau de panneau électrique pour ce projet?

R2.) Un tableau panneau électrique n'est pas fourni dans le dossier d'appel d'offres pour ce projet.



Communications  
Research Centre  
Canada

An Agency of  
Industry Canada

Centre de recherches  
sur les communications  
Canada

Un organisme  
d'Industrie Canada

TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DE L'OBJET AO DEMEURENT INCHANGÉES ET EN VIGUEUR

Regards,

Anne Nino

Manager Procurement and Contracting, Communications Research Centre Canada  
Industry Canada | Government of Canada  
3701 Carling Avenue | Building 2D | Room 138 | Ottawa, ON K2H 8S2  
[Anne.Nino@canada.ca](mailto:Anne.Nino@canada.ca) | Tel: 613-998-1922

Gestionnaire Service des approvisionnements et des contrats, Centre de recherches sur les communications Canada  
Industrie Canada | Gouvernement du Canada  
3701 Carling Avenue | Immeuble 2D | pièce 138 | Ottawa, ON K2H 8S2  
[Anne.Nino@canada.ca](mailto:Anne.Nino@canada.ca) | Tél: 613-998-1922